
977509

To:

Cc:

From: )

Sent: Thur 2/24/2022 11:27:49 AM

Subject: RE: Stuurgroep PBM

Received: Thur 2/24/2022 11:27:49 AM

Veel dank. Ik oefen nog even HOE ik eea terugleg. Ik wil niet degene zijn die een stuurgroep in leven houdt, ik wil gewoon

borgen dat onderstaande zaken worden opgepakt op de plek waar ze moeten worden opgepakt.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM

veto ENE]
Cf afspraak mijn reactie.

Een goed moment om de Stuurgroep te ontbinden is m.i. na afwikkeling van de belangrijkste openstaande punten, te weten:

1 Borging van het toezicht door GMT op CIBG en afspraken over periodieke verantwoording. Hierna kan gedacht worden

aan overdracht aan de nieuwe COVID directie;
2 Er is nog steeds geen nieuw contract tussen CIBG/ Bureau LCH en Mediq gesloten over de voortzetting van het portal.

Intussen lopen de kosten van Mediq door.

3 Follow up exit strategie overtollige voorraden inclusief het voldoen aan de fiscale vereisten t.b.v. de lopende
douanevergunning;

4, Borging adequaat materieel beheer voorraden (inclusief stand van zaken werking nieuwe voorraadsysteem Astro naar

Navision);
5. Afwikkeling van de eindafrekening LCH Mediq 2020 2021. De controle van de ADR loopt nog en zal naar verwachting

eind maart afgerond kunnen zijn.

en later door INIEENINNNZFEIEEE -- het gewijzigde
takenpakket van is de inbreng van GMT bij de ontvlechting Medig-VWS beperkt.

e Er komt nu (te)veel terecht op de schouders van FEZ.

¢ Ener is weinig te merken van aa
j

CIBG.

. van Bureau LCH behartigt meer de belangen van Mediq i.p.v.
VWS (en hij krijgt hier van CIBG de ruimte voor) en door in een aantal gevallen niet snel te reageren vertraagt hij

afhandeling van zaken. Bijvoorbeeld het ondertekenen van de LOR t.b.v. de inventarisatie 0111-202 EEC51.2e afgehandeld, zodat EY hun rapport nog steeds niet kunnen opleveren. Bovendien had zijn
team last minute en niet wezenlijk commentaar op de eindrapportage van EY zodat dit het proces vertraagde.

Verder zijn er nog wat losse eindjes in het kader van de ontvlechting Medig-VWS:
1. De formalisering van de 11 bijlagen bij de ontvlechtingsovereenkomst Mediq VWS (eind november 2021 getekend) is

nog niet gereed; 2 bijlagen zijn afgelopen week gewijzigd door last minute mutaties van Medig. Deze mutaties

moeten nog beoordeeld worden. FEZ heeft hier het voortouw genomen om de zaken af te ronden.

2, In de ontvlechtingsovereenkomst (art 11.4) is afgesproken dat Mediq net als concullega de keuze heeft om een

verkoopportal voort te zetten (Mediq heeft na de Leveringsdatum de keuze om een portal voort te zetten conform de

standaarden zoals CIBG die met andere LCH-partijen is overeengekomen, dan wel af te zien van het voortzetten van

een portal. Mediq zal deze keuze binnen twee weken na de Leveringsdatum aan VWS bekend maken, bij gebreke
waarvan Mediq geacht wordt af te zien van het voortzetten van een portal). Tot op heden is er geen contract

waardoor de kosten van Medig op nacalculatiebasis worden doorbelast. In onderstaande tabel staan de Mediq kosten

van de afgelopen maanden. Het is wel de verwachting dat de kosten gaan afnemen omdat de dienstverlening van de

fiscalisten van PWC (ca per maand) en de accountants van EY (ca in januari 2022) beéindigd is of

(hopelijk) binnenkort eindigt.
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August September

Supply chain Warehouse/ packaging

Supply chain Transport

Customer Service Hours

Finance/ infrastructure Hours

Negatieve rente

Total 174.443 131.049 137.033 128.

=

118.

4, Afronding audit EY op financiéle verantwoording LCH Medig 2020 (planning: medio maart 2022); FEZ coordineert.

5. Afronding rapport van bevindingen EY m.b.t. inventarisatie 01 november 2021 (planning: begin maart 2022); FEZ

codrdineert.

6. Audit ADR op de eindafrekening Medig-VWS 2020-2021 loopt (planning afronding 2* helft maart 2022); FEZ

codrdineert.

7. Het afvalfonds verpakkingen heeft een audit verpakkingsbelasting aangekondigd, die in de komende maanden plaats
zal vinden. Deze audit wordt bij Mediq uitgevoerd door een extern accountantskantoor. De ervaring leert dat deze

uiterst kritisch zijn en dat waarschijnlijk een naheffing te verwachten is. Het merendeel van de naheffing zal voor

rekening van VWS komen. CIBG, GMT en FEZ dienen hierbij vinger aan de pols te houden om te zien dat het aandeel

van VWS een “fair share” is.

etekend moet worden) en het bijwonen van het ontvlechtingsoverleg CIBG-Mediq-VWS. Maar hij heeft ook veeloe ES
heeft aangegeven weer meer betrokken te willen worden. O.a. bij het uitzetten van de Letter of representation (die

door ag

andere zaken in zijn pakket.

Met vriendelijke groet,

Financieel-Economische Zaken / Afdeling Budgettaire Zaken

var:CEE)ETE¢ irs i>Verzonden: dinsdag 22 februari 2022 21:53

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM

Sowieso iets via mail van mij terugleggen (ik wacht don even af of knal ofpush)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEBEENinvvs il
Datum: dinsdag 22 feb. 2022 7:50 PM

Aan:

Kopie: 1. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM

Hallo [EXE
Vanmiddag sprak ik met van GMT en heb mijn zorgen over het vroegtijdig opheffen van de stuurgroep kenbaar

gemaakt. Voorts heb ik aangegeven dat het noodzakelijk is om adequaat toezicht op CIBG/Bureau LCH uit te voeren en dat de

overgang naar een nog op te richten directie (en nieuwe medewerkers) risicovol is. Tenslotte zijn diverse losse eindjes niet

afgehecht. Zie ook bijlage.
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Donderdagochtend hebben we een vervolgoverleg om e.e.a. te bespreken.

Afhankelijk van de uitkomst van het overleg kunnen we eventueel de knalroute volgen.

Met vriendelijke groet,

Financieel-Economische Zaken / Afdeling Budgettaire Zaken

ocEEETE

ver:IEE
Verzonden: maandag 21 februari 2022 15:22

Onderwerp: FW: Stuurgroep PBM

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Laten we m hieropinknallen

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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